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Hoorn. 0 3 OKI. 2023
Onderwerp: Beantwoording overige vragen van fractie Liberaal Hoorn, 
Fractie Tonnaer, Sociaal Hoorn over Westerdijk aantrekkelijker maken

Beste Mevrouw Katers, Rijk en Al Mobayed,

U heeft vragen gesteld over het opfleuren van de Westerdijk. In deze brief leest u de antwoorden op uw 
vragen. Onze verontschuldiging dat de beantwoording langer dan de termijn van 60 dagen heeft 
geduurd.

Vraag 1 Wat is er financieel nodig is om de Westerdijk sfeervoller en levendiger te maken 
rekening houdend met bovengenoemde suggesties?

Antwoord
Voor het bovengebied (vanaf de kruin tot aan de grens van de bebouwing) is het advies om over te gaan 
tot een integrale afweging voor het aanpassen van de inrichting: o.a. meer groen, heroverwegen van de 
parkeercapaciteit, herinrichting van het gebied voor de oude schouwburg en het daarop aanpassen van 
de openbare verlichting. Dit vergt professionele participatie met de omgeving en een geschatte totale 
investering van ca. 2 miljoen euro, die wellicht in fases gerealiseerd zou kunnen worden.

Bij de voorbereiding op de kadernota is er geen ruimte gevonden voor deze investering. Het advies is om 
niet over te gaan tot ad-hoc ingrepen zonder “masterplan” voor dit gebied dat is afgestemd met de 
omgeving. Participatie met de omgeving en het opstellen van een plan heeft pas zin als er ook 
daadwerkelijk geld beschikbaar is voor het realiseren van een integraal plan. Hier kunnen we voorlopig 
nog geen duidelijkheid over geven, gelet op de huidige financiële situatie en uiterst onzekere 
vooruitzichten.
Voor dit moment ligt de prioriteit op het realiseren van het volledige stadsstrand en is de ambtelijke 
capaciteit ook niet beschikbaar om nu extra activiteiten zoals hierboven beschreven uit te voeren.

Vraag 2 Wat zijn de mogelijkheden om de Westerdijk groener en bloemrijker te maken (extra 
bomen, stuiken en bloemen)

Antwoord
Een deel van de vergroening van dit gebied wordt uitgevoerd. In het najaar 2023 en uiterlijk 2024 worden 
bomen herplant conform bijgaande tekening. De herplant is compensatie van de bomen die op de 
Westerdijk en omgeving zijn gekapt vanwege de dijkversterking. Deze herplant is destijds afgestemd met 
de omgeving.
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Vraag 3 Dienen er regels te worden aangepast om de Westerdijk aantrekkelijker te maken en zo ja 
welke.

Antwoord
Het gebied maakt onderdeel uit van de primaire waterkering die onder de verantwoordelijkheid van 
HHNK valt. Praktisch gezien betekent dit dat niet overal bomen geplant mogen worden omdat de wortels 
schade aan de waterkering kunnen toebrengen. Het bijgaande plan voor de herplant van bomen is 
afgestemd met HHNK zodat de bomen en de soort bomen op plekken worden geplant waar dat geen 
risico vormt. Daarnaast gelden alle gebruikelijke regels die voor dit deel van de historische binnenstad 
gelden.

Vraag 4 Welke suggesties heeft het college om de Westerdijk aantrekkelijker te maken en welke
budgetten zijn er thans beschikbaar en dienen deze bij de kadernota verhoogd te worden?

Antwoord

Veel budgetten staan onder druk, zodat het niet eenvoudig is op dit moment extra middelen te vinden. 
Daar komt bij dat - zoals eerder gesteld - wij er de voorkeur aangeven om eerst de uitvoering van het 
project Westerdijk en het stadsstrand volledig af te ronden. In de tussentijd monitoren we het gebruik en 
de mening van omwonenden en gebruikers. Op basis van de volledige realisatie en het volledige beeld 
van de kustlijn van dit gebied kunnen we bekijken welke eventuele aanvullende verbeteringen nog 
noodzakelijk of wenselijk zijn en hoe we die kunnen dekken.
Momenteel wordt de Westerdijk (specifiek het gebied tussen Schouwburg Het Park en Visserseiland) 
steeds meer gebruikt. De extra ruimte die het nieuwe benedendijkse voet/fietspad biedt wordt volop 
gebruikt net als het recreatief balkon. Mensen maken gebruik van de bestaande banken bovenop de dijk, 
maar ook de zitstenen op het recreatief balkon worden volop benut en zelfs het talud van de dijk aan de 
waterkant wordt gebruikt om te liggen zonnen.

Met vriendelijke groet,

van Hoorn
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